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1  Τα ράντζα ms vrpoims στο Α ττικόν Νοσοκομείο
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-11-2019

Επιφάνεια: 298.13 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Παππούς πάνω σε ράντζο στον διάδρομο τον νοσοκομείου

Τα ράντζα ms vrpoims 
στο Α ττικόν Νοσοκομείο
ΣΤΟ ΙΔΙΟ έργο θεατές για άλλη μια φορά. Εικόνες τριτο
κοσμικές παρουσιάζουν τα ελληνικά νοσοκομεία, ενώ 
οι πολίτες πληρώνουν αδιάκοπα ασφαλιστικές εισφο
ρές και αντιμετωπίζονται σαν σκουπίδια.

Αυτή τη φορά πάλι στο προσκήνιο το Αττικόν Νο
σοκομείο, το οποίο την Τρίτη είχε εφημερία και εί
χε μετατραπεί σε εμπόλεμη ζώνη με δεκάδες ασθενείς 
στους διαδρόμους, χωρίς επαρκές προσωπικό, με ανύ
παρκτους τραυματιοφορείς και ράντζα παντού. Και όλα 
αυτά, το 2019. Η εικόνα από τις φωτογραφίες που απο
καλύπτει η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων Δη
μόσιων Νοσοκομείων είναι αποκαρδιωτική. Οι συνο
δοί των ασθενών εκτελούν χρέη τραυματιοφορέων, η 
αναμονή στα Επείγοντα πλησιάζει τις 8 ώρες και από 
τα 150 περιστατικά που εισήχθησαντα 130 βρέθηκαν 
στους διαδρόμους πάνω σε ράντζα, ξεφτιλίζοντας κά
θε έννοια αξιοπρέπειας.

Οι φωτογραφίες που αποκαλύπτει η ΠΟΕΔΕΙΝ απο
τυπώνουν σκηνές από αυτές που εκτυλίχθηκαν τις 
ώρες της εφημερίας στο Αττικόν και οι οποίες θα χα
ρακτηρίζουν και τις επόμενες ημέρες το νοσοκομείο, 
πιθανότατα ως την επόμενη εφημερία του.

Εφημερία χωρίε κρεβάτια
Σύμφωνα με τις καταγγελίες το Αττικόν άρχισε την 
εφημερία έχοντας μόλις 11 κρεβάτια ελεύθερα, που 
σημαίνει ότι ξεκινά ήδη με ελάχιστα κρεβάτια και άρα 
τα ράντζα στους διαδρόμους του νοσοκομείου δεν εκ
πλήσσουν κανέναν πια.

Αξίζει να σημειωθεί ότι σύμφωνα με τη νομοθεσία 
κάθε νοσοκομείο που αρχίζει την εφημερία πρέπει ήδη 
να διαθέτει το 20°/ο των κρεβατιών ελεύθερα, κάτι που 
ποτέ δεν συμβαίνει στα ελληνικά νοσοκομεία και ειδι
κά στο Αττικόν. Οι διοικητές των νοσηλευτικών ιδρυ
μάτων είναι αναγκασμένοι να ανοίγουν τα νοσοκομεία 
στην εφημερία έστω και με αυτόν τον τρόπο γνωρίζο
ντας την κατάληξη, αλλά δεν έχουν άλλη επιλογή.

Ασθενείς σε πρόχειρα κρεβάτια
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1  ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΗΝ ΥΓΕΙΑ Σήμερα η παναττική μέρα
δράσης

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Επιφάνεια: 511.72 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΗΝ ΥΓΕΙΑ

Σήμερα η παναττική 
μέρα δράσης

ΣΕΛ. 15



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΗΝ ΥΓΕΙΑ Σήμερα η παναττική μέρα δράσης
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-11-2019

ΣΩΜΑΤΕΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΙΣ ΔΗΜΩΣΙΕΣ ΜΟΝΑΔΕΣ ΥΓΕΙΑΣ

Πολύμορφες αγωνιστικές δράσεις σήμερα 
στην Αττική

σοκομεία ως επιχει
ρήσεις που αναζη
τούν πελάτες», ση
μείωσε μεταξύ άλ
λων η Σ. Κωλέτση.

«Οι προθέσεις 
και της σημερινής 
κυβέρνησης», πρό- 
σθεσε, «αποτυπώ
θηκαν από τους 
πρώτους μήνες δι
ακυβέρνησής της: 
Να λειτουργήσουν 
τα νοσοκομεία χω
ρίς να κάνουν επι
πλέον προσλήψεις, 

ουσιαστικά εξοντώνοντας το ήδη υπάρχον προσωπι
κό, ξεκινώντας από τις Καρδιολογικές Κλινικές και το

Μ
ε σειρά αγωνιστικών πρωτοβουλιών, σωμα
τεία εργαζομένων σε δημόσια νοσοκομεία 
της Αττικής συντονίζουν τα βήματά τους στο 
πλαίσιο της σημερινής κοινής Μέρας Δράσης, 
στην οποία κατέληξε η πρόσφατη σύσκεψη 15 σω
ματείων του Λεκανοπεδίου.

Οι εργαζόμενοι με τις αγωνιστικές παρεμβά
σεις τους απαιτούν: Μαζικές προσλήψεις μόνιμου 
προσωπικού σε όλες τις ειδικότητες. Καμία απόλυ
ση συμβασιούχου - Μονιμοποίηση όλων. Κατάργη
ση κάθε μορφής ελαστικής εργασίας. Αμεση, πλή
ρη και επαρκή χρηματοδότηση των νοσοκομείων 
και των δημόσιων δομών Υγείας - Πρόνοιας από τον 
κρατικό προϋπολογισμό. Καμία πληρωμή από τους 
ασθενείς. Ανάπτυξη όλων των κλειστών κλινών ΜΕΘ, 
ΜΑΦ, ΜΕΝ, χειρουργείων και εξειδικευμένων κέ
ντρων αναφοράς με το ανάλογο προσωπικό και ε
ξοπλισμό. Αύξηση στους μισθούς, αναγνώριση όλης 
της προϋπηρεσίας, επαναφορά 13ου - 14ου μισθού. 
Αμεση λήψη μέτρων υγείας και ασφάλειας στα νο
σοκομεία, ένταξη στα ΒΑΕ. Καμία περικοπή στο ε
πίδομα ανθυγιεινής εργασίας, αντίθετα διεύρυνση 
και επέκτασή του.

Στο πλαίσιο της σημερινής Μέρας Δράσης στην 
Αττική:
• Το Σωματείο Εργαζομένων «θριάσιου» Νοσοκο
μείου έχει προκηρύξει στάση εργασίας (11 π.μ. -1 
μ.μ.), συγκέντρωση στην είσοδο του νοσοκομείου και 
παρέμβαση στη διοίκηση. Σε χτεσινή έκτακτη Γενι
κή Συνέλευση του σωματείου έγινε αποτίμηση των 
κινητοποιήσεων του προηγούμενου τριμήνου και συ
ζητήθηκε το πρόγραμμα δράσης για το επόμενο διά
στημα. Στο επίκεντρο βρέθηκαν τα σοβαρά προβλή
ματα που προκαλούν η υποχρηματοδότηση και η έλ
λειψη προσωπικού στο νοσοκομείο.
• Το Σωματείο Εργαζομένων Νοσοκομείου «Ευαγ
γελισμός» θα πραγματοποιήσει στις 9 π.μ. συγκέντρω
ση διαμαρτυρίας στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών. 
• Στο ΚΑΤ, το Σωματείο Εργαζομένων θα πραγμα
τοποιήσει Γενική Συνέλευση όπου θααποφασιστούν 
οι επόμενες κινητοποιήσεις.
• Στο «Αττικόν», το Σωματείο Εργαζομένων θα πραγ
ματοποιήσει Γενική Συνέλευση και κινητοποίηση στη 
Διοίκηση.
• Στο Γενικό Ογκολογικό Νοσοκομείο Κηφισιάς και 
στο Νοσοκομείο «Γ. Γεννηματάς» θα πραγματοποιη
θεί πλατιά εξόρμηση σε εργαζόμενους και ασθενείς.

Οι αγωνιστικοί σταθμοί του επόμενου διαστήματος 
όπως προέκυψαν από την κοινή σύσκεψη σωματεί
ων, Επιτροπών Αγώνα και συνδικαλιστών είναι οι εξής:

- Κοινή συνέντευξη Τύπου των πρωτοβάθμιων 
σωματείων.

- Την Τετάρτη 27/11, συμμετοχή στην πανυγειο- 
νομική στάση εργασίας σε όλη την πρωινή βάρδια - 
Πορεία στα υπουργεία Υγείας και Εργασίας με αιχ
μή τα ΒΑΕ και το Ασφαλιστικό.

- Συμμετοχή στα συλλαλητήρια ενάντια στα α- 
ντεργατικά μέτρα και για την υπεράσπιση της Κοι
νωνικής Ασφάλισης.

- Την Τετάρτη 11/12, αγωνιστική παρέμβαση στην 
ημερίδα που διοργανώνει ο Πανελλήνιος Ιατρικός 
Σύλλογος στο Ζάππειο, με θέμα «ΣΔΙΤ στην παρο
χή υπηρεσιών Υγείας».

Συγκέντρωση στην Πρέβεζα
Παρά τις δυσμενείς καιρικές συνθήκες, με πρωτο

βουλία του Συλλόγου Εργαζομένων Νοσοκομείου 
Πρέβεζας, πραγματοποιήθηκε προχτές βράδυ μαζική 
συγκέντρωση στην πόλη, με τη στήριξη πολλών πρω
τοβάθμιων σωματείων του νομού, για την υπεράσπι
ση των δημόσιων δομών Υγείας, ενάντια στη συλλει- 
τουργία των νοσοκομείων Πρέβεζας και Λευκάδας.

Αφορμή για την κινητοποίηση στάθηκε έγγραφο 
που κοινοποίησε ο διοικητής της 6ης ΥΠΕ στους για
τρούς του καρδιολογικού τμήματος του Νοσοκομείου 
Πρέβεζας, με το οποίο καλούνται να καλύπτουν με 
«εντέλλεσθε» (χωρίς δηλαδή τη δική τους συναίνε
ση) εφημεριακά εκτός από το τοπικό νοσοκομείο και 
το νοσοκομείο της Λευκάδας επ’ αόριστον.

Την κεντρική ομιλία την πραγματοποίησε η γραμ
ματέας του Συλλόγου Εργαζομένων του Νοσοκομεί
ου, Σωτηρία Κωλέτση, ενώ χαιρετισμούς απεύθυναν 
ο Γιώργος Πρέντζας, γενικός σύμβουλος της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ, και ο Χρήστος Βεργίνης, πρόεδρος του Συλ
λόγου Εργαζομένων Νοσοκομείου Λευκάδας.

«Φτάνει πια, να πληρώνουμε ένα σωρό χρήματα κά
θε χρόνο σε ασφαλιστικές ειστρορές κι όταν χρειαστεί 
να βρούμε την υγειά μας να πρέπει να ξαναπληρώσου- 
με. Ηρθε η ώρα για ανέγερση νέου δημόσιου νοσοκο
μείου στην Πρέβεζα το οποίο θα πρέπει να φτιαχτεί 
πρωτίστως για τον φτωχό λαό του νομού μας και όχι 
για τους κοτεράτους παραθεριστές όπως πρόσφατα 
διατυπώθηκε από τη δημοτική αρχή ακολουθώντας 
κατά γράμμα την πολιτική της ΝΔ που βλέπει τα νο-

Αναισθησιολογικό Τμήμα. Δεν υπάρχει άλλος δρό
μος από εκείνον της αλληλέγγυας δράσης απέναντι 
στον κοινό μας αντίπαλο, απέναντι στις πολιτικές της 
ΝΔ και των προηγούμενων κυβερνήσεων, της ΕΕ».

Σάμος: Προσπάθεια 
συκοφάντησης 
του Σωματείου Εργαζομένων 
του Νοσοκομείου

Την ίδια ώρα, διάφορα επιτελεία επιχειρούν να 
συκοφαντήσουν σωματεία που πρωτοστατούν στην 
οργάνωση του αγώνα.

Ετσι, την ώρα που ο Σύλλογος Εργαζομένων Νο
σοκομείου Σάμου είχε προκηρύξει στάση εργασί
ας στηρίζοντας τους εργαζόμενους του Κέντρου 
Υγείας Καρλοβάσου στο πλαίσιο της προχτεσινής 
κινητοποίησης για την αναγκαία ενίσχυση του ΚΥ, 
κυκλοφόρησε στο διαδίκτυο και στα τοπικά ΜΜΕ 
κείμενο που παρουσιαζόταν τάχα ως ανακοίνωση 
των εργαζομένων της Παιδιατρικής και Μαιευτικής 
Κλινικής, οι οποίοι εμφανίζονταν να διαχωρίζουν τη 
θέση τους από τις αποφάσεις του Συλλόγου και να 
στηρίζουν την πολιτική των «μπαλωμάτων», με τις 
μετακινήσεις προσωπικού από τη μια υποστελεχω
μένη δομή στην άλλη, από το ΚΥ Καρλοβάσου στο 
Νοσοκομείο Σάμου.

«Η ανακοίνωση στάλθηκε από το γραφείο του 
Διοικητή», τονίζει το Σωματείο Εργαζομένων και 
θέτει το εύλογο ερώτημα: «Ποιοι συνάδελφοι δια
φωνούν με τη θέση του Συλλόγου για προσλήψεις 
μόνιμου προσωπικού, για στελέχωση όλων των μο
νάδων Υγείας του νησιού, αλλά και με τη θέση μας 
για την άμεση προκήρυξη παιδιάτρων και όχι λύσε
ων του ποδαριού και μπαλωμάτων;».
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1  Καμπανάκι για την αλόγιστη χρήση αντιβιοτικών
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 47 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-11-2019

Επιφάνεια: 787.86 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΡΩΤΗ ΣΤΗΝ ΚΑΤΑΝΑΛΩΣΗ Η ΕΛΛΑΔΑ

Καμπανάκι για 
την αλόγιστη 
χρήση 
αντιβιοτικών
0 Πανελλήνιος Ιατρικός Σύλλογος 
κάνει λόγο για «υγειονομική κρίση» 
και ζητά την αυστηρή τήρηση 
ms εθνικής νομοθεσίας

Σ
τα πρόθυρα «υγειονομικής κρίσης» βρίσκεται η χώρα 
μας, όπως προειδοποιεί ο Πανελλήνιος Ιατρικός Σύλ
λογος (ΠΙΣ), εξαιτίας της υπερκατανάλωσης αντιβιοτι
κών. Εν τω μεταξύ προβληματισμό προκαλούν τα αποτελέσμα

τα έρευνας του Ευρωπαϊκού Κέντρου Ελέγχου και Πρόληψης 
Νοσημάτων (ECDC), σύμφωνα με την οποία το 43% των για
τρών παραδέχονται ότι έχουν χορηγήσει αντιβιοτικό σε ασθε
νή τους αν και θα προτιμούσαν να μην το είχαν κάνει.

Ειδικότερα, στόχος της μελέτης που διενεργήθηκε με αφορ
μή την Παγκόσμια Εβδομάδα Ενημέρωσης για την Ορθολογική 
Χρήση των Αντιβιοτικών (18-24 Νοεμβρίου) ήταν να αξιολογη
θεί το επίπεδο των γνώσεων των ευρωπαίων γιατρών αναφορι
κά με την επίπτωση της αντίστασης των σούπερ μικροβίων στις 
αντιβιώσεις. Στη μελέτη συμμετείχαν 18.365 λειτουργοί του Ιπ
ποκράτη από τις 28 χώρες-μέλη της ΕΕ, περιλαμβανόμενης και 
της Ελλάδας, που απάντησαν σε επτά βασικές ερωτήσεις. Από 
αυτούς οι τέσσερις στους δέκα έμειναν... μετεξεταστέοι - δη
λαδή δεν κατάφεραν να απαντήσουν σωστά και στις επτά ερω
τήσεις που τους υπέβαλαν οι ερευνητές.

ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ. Σε ό,τι δε αφορά τη χώρα μας αξίζει να σημειω
θεί πως έξι στους δέκα γιατρούς επιμένουν ότι οι καμπάνιες για 
τις επιπτώσεις της υπερκατανάλωσης αντιβιοτικών και για τον 
κίνδυνο των σούπερ μικροβίων δεν έχουν επιτύχει τη μετάδο
ση του μηνύματος στους πολίτες. Επιπλέον, αποκαλύπτουν ότι 
έχουν αναγκαστεί να συνταγογραφήσουν αντιβίωση σε ασθε
νείς τους κατά το παρελθόν υποκύπτοντας σε πιέσεις ή φοβού
μενοι τυχόν επιπλοκές, παρότι θα προτιμούσαν να μην το είχαν 
κάνει. «Αν και στο σύνολό τους οι επαγγελματίες Υγείας έχουν 
καλό επίπεδο γνώσης σχετικά με την αντίσταση στα αντιβιοτι
κά, η μελέτη αναδεικνύει την ανάγκη για περισσότερη έμπρα
κτη δράση. Ειδικά σε ό,τι αφορά τη διαχείριση της συνταγογρά- 
φησης και την πρόληψη των λοιμώξεων για την καλύτερη προ
στασία των πολιτών και τη θεραπεία των ασθενών» σημειώνει 
ο Vytenis Andriukaitis, επίτροπος για την Υγεία και την Ασφά
λεια των Τροφίμων της ΕΕ.

Και προσθέτει: «Ως γιατρός γνωρίζω ότι έχουμε μεγάλη ευ
θύνη και πρέπει να είμαστε στην πρώτη γραμμή στον πόλεμο

Η Ελλάδα είναι η πρώτη χώρα 
σε κατανάλωση αντιβιοτικών 
στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείαε

Τα αντιβιοτικά κεφαλοσπορίνεβ, 
αμοξυκιλλίνη, τετρακυκλίνεβ και κινολόνεε 
είναι πρώτα στη λίστα κατανάλωσή

SSSSS 8 OTIS 10
αντιβιώσειε που χορηγούνται 
στα παιδιά είναι άσκοπεβ

40%t αντοχή 
έχει αποκτήσει το μικρόβιο 
του πνευμονιόκοκκου 
στην κοινότητα

15%.αντοχή εχει 
αναπτύξει το κολοβακτηρίδιο 
που ευθύνεται για tis 
ουρολοιμώξειε στην κοινότητα

To ECDC ζητεί τη λήψη 
μέτρων για τον περιορισμό ms 
κατανάλωσηε των αντιβιοτικών 
τουλάχιστον κατά 90% 
στην κοινότητα

0 ΚΑΝΟΝΑΣ
Αμυγδαλίτιδεβ, φαρυγγίτιδεε, Βρογχίτιδεβ, ιγμορίτιδεβ, ωτίτιδεβ και 
Siappoies οφείλονται tis περισσότερεβ (popes (>85%) σε ιούδ και 
θεραπεύονται από poves tous σε τρειε ή περισσότερεβ ημέρεβ. Είναι 
λάθοβ να πιστεύουμε ότι με τα αντιβιοτικά θα απαλλαγούμε νωρίτερα 
από τα συμπτώματα Tns ίωσηβ ή ότι θα γίνουμε πιο γρήγορα καλά γιατί 
pas το είπαν κάποιοι άλλοι

κατά της αντίστασης στα αντιβιοτικά και διαρκώς θα πρέπει 
να εμπλουτίζουμε τις γνώσεις και τις ιατρικές πρακτικές μας 
πάνω σε αυτό το θέμα». Σε κάθε περίπτωση, η Ελλάδα βρίσκε
ται στο επίκεντρο του «πολέμου» που βρίσκεται σε εξέλιξη, 
καθώς με βάση τις προειδοποιήσεις του Παγκόσμιου Οργανι
σμού Υγείας (ΠΟΥ) θα είναι η πρώτη χώρα στην Ευρώπη που 
θα αντιμετωπίσει σοβαρό πρόβλημα μικροβιακής αντοχής.

«Η χώρα μας εμφανίζεται να έχει σχεδόν διπλάσια χρήση 
αντιβιοτικών σε σύγκριση με τον μέσο όρο που ισχύει στην 
ΕΕ» σημειώνει σε ανακοίνωσή του ο ΠΙΣ, ζητώντας την αυ
στηρή τήρηση της εθνικής νομοθεσίας αλλά και την εφαρ
μογή των Ευρωπαϊκών Οδηγιών που προβλέπουν ότι όλα τα 
φάρμακα, και ειδικά τα αντιβιοτικά, θα πρέπει να χορηγού
νται στους ασθενείς μόνο όταν υπάρχει ιατρική συνταγή.

Εξι στους δέκα γιατρούς 
επιμένουν όιι 
οι καμπάνιες για 
tis επιπτώσεις 
της υπερκατανάλωσης 
αντιβιοτικών και για 
τον κίνδυνο των σούπερ 
μικροβίων δεν έχουν 
επιτύχει τη μετάδοση ιου 
μηνύματος στους πολίτες

Το φαινόμενο 
της μικροβιακής 
αντοχής
«Ο xpovos pas με τα 
αντιβιοτικά τελειώνει!»: αυτό 
είναι το μήνυμα που στέλνει 
ο E9vik0s Οργανισμόε 
Δημόσιαε Υγείαβ (ΕΟΔΥ), 
σημειώνονταε ότι «τρία 
σημαντικά δεδομένα 
χαρακτηρίζουν το φαινόμενο 
ms μικροΒιακήε αντοχήε 
στη σύγχρονη εποχή και δεν 
αφήνουν κανένα περιθώριο 
για περαιτέρω καθυστέρηση 
στη δραστηριοποίηση Tns 
διεθνοιις κοινότηταβ σε 
πολιτικό, επιστημονικό και 
κοινωνικό επίπεδο».

Δεδομένο 1: Ztis μέρεβ 
pas η μικροβιακή'αντοχή 
αποτελεί μια διαχρονική 
κρίση δημόοιαβ υγείαε τόοο 
στις αναπτυσοόμενεβ όσο 
και otis ανεπτυγμένεβ χώρεβ 
συνεχώβ εξελισσόμενη.

Δεδομένο 2: Διανύουμε 
την εποχή ms ΠανΑντοχήε, 
αφού σε αρκετέε xeopes, 
όπωε και στη χώρα pas, 
αοθενείε εμφανίζουν 
λοιμώξεις από βακτήρια 
ανθεκτικά οε όλα σχεδόν τα 
διαθέσιμα αντιβιοτικά.

Δεδομένο 3: Ανθεκτικά 
βακτήρια οτα τελευταία 
διαθέσιμα αντιβιοτικά για τη 
θεραπεία απειλητικών για 
τη ζωή λοιμώξεων έχουν 
επιμολύνει το περιβάλλον 
και τα ζώα και μπορούν να 
μεταδοθούν στον άνθρωπο 
μέσω Tns enacpiis ή μέσω ms 
τροφικήε αλυσίδαβ.

Είναι σημαντικό εντούτοιβ 
να σημειωθεί ncos παρότι 
η χώρα pas παραμένει 
«πρωταθλήτρια» στη χρήση 
αντιβιοτικών, η νοσοκομειακή 
κατανάλωσή tous εμφανίζει 
πτωτική τάση κατά το 
τελευταίο χρονικό διάστημα 
(η Ελλάδα κατέχει τη 
13η θέση ανάμεσα οε 
24 ευρωπαϊκέε xeopes), 
αντικατοπτρίζονταε έτσι 
τη μεγάλη προσπάθεια 
που καταβάλλεται από τα 
ελληνικά νοσοκομεία για την 
εφαρμογή προγραμμάτων 
ορθολογικήβ διαχείρισης των 
αντιβιοτικών.
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1  Ο νεοφιλελευθερισμός... βλάπτει σοβαρά την Υγεία
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-11-2019

Επιφάνεια: 974.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο τομεάρχης Υγείας του
ΣΥΡΙΖΑ, Ανδρέας Ξανθός, 
απάντησε χθες στην 
κυβερνητική πολιτική 
για την περίθαλψη 
εγκαινιάζοντας το Δίκτυο 
για την Καθολική 
Κάλυψη Υγείας και την 
Υπεράσπιση της Δημόσιας 
Περίθαλψης

►Tns ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ

ε ένα πολιτικό περιβάλλον που 
αρχίζει -από πολύ νωρίς- να γί
νεται ιδιαίτερα τοξικό, ο Τομέας 
Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ απαντά με 
τη δικτύωση και τη συστημα
τική επαφή με τους ενεργούς 
πολίτες, την ενίσχυση των 
κοινωνικών αντιστάσεων, την 
οργάνωση της κοινωνικής αλ
ληλεγγύης προς τους αδύνα
μους και κυρίως την προβολή 
ενός εναλλακτικού πολιτικού 
σχεδίου στη νεοφιλελεύθερη 
«κανονικότητα», που να καλύ
πτει τις ανάγκες των ανθρώπων 
και την προοπτική μιας δίκαι
ης και βιώσιμης ανάπτυξης. 
Στην κατεύθυνση αυτή, με μια 
εκδήλωση-πολιτική εξόρμηση 
άνοιξε χθες το Δίκτυο για την 
Καθολική Κάλυψη Υγείας και 
την Υπεράσπιση της Δημόσιας 
Περίθαλψης.

Στην τοξικότητα αυτή της 
εποχής, που συνδυάζει «πο
λιτικό αυταρχισμό (ΚΕΘΕΑ, 
αστυνομοκρατία-καταστολή), 
νεοφιλελεύθερη λογική (ΣΔΙΤ 
στην Υγεία και άνοιγμα του ΕΣΥ 
στην αγορά), σκληρό πελατει
ακό κράτος και ευνοιοκρατία, 
ακροδεξιά ρητορική και πρα
κτική (προσφυγικό), προκλη
τική στήριξη οικονομικών ελίτ

Ο νεοφιλελευθερισμός... 
βλάπτει σοβαρά την Υγεία
και προσβλητική για τη νοημο
σύνη των πολιτών παραπληρο
φόρηση και μιντιοκρατία» στά
θηκε ο Ανδρέας Ξανθός, τέως 
υπουργός Υγείας, τομεάρχης 
Υγείας της Κοινοβουλευτικής 
Ομάδας του ΣΥΡΙΖΑ, και αντι- 
πρότεινε το «αριστερό πολιτικό 
σχέδιο σε συνθήκες μνημονί
ου», που αποτέλεσε πολιτική 
προτεραιότητα της κυβέρνησης 
ΣΥΡΙΖΑ. Επειδή, όπως είπε, «η 
Υγεία είναι μια υπόθεση άρσης 
ανισοτήτων, αναδιανομής και 
κοινωνικής δικαιοσύνης, αλλά 
και όρος βιώσιμης ανάπτυξης, 
συνοχής και ευημερίας των 
σύγχρονων κοινωνιών, είμα
στε εδώ για να υπερασπιστού
με το πρόταγμα της καθολικής 
κάλυψης Υγείας και τη δημόσια 
περίθαλψη».

«Ορθιο to ΕΣΥ»
«Η διάκριση Αριστεράς-Δεξι- 

άς ήταν παρούσα και στη φάση 
του μνημονίου», ξεκαθάρισε ο 
Ανδρέας Ξανθός. Στη διακυ
βέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ, εξήγη
σε, επιτεύχθηκε όχι μόνο «να 
κρατηθεί όρθιο, λειτουργικό 
και προσβάσιμο το ΕΣΥ», αλλά 
και «να δρομολογηθούν σε δύ
σκολες συνθήκες μεγάλες τομές 
στην Υγεία, που διεκδικούμε να 
μην απαξιωθούν στο όνομα συ
ντεχνιακών πιέσεων ή νεοφι
λελεύθερων ιδεοληψιών».

Μεταξύ αυτών των στόχων 
είναι η μεταρρύθμιση στην 
Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας, 
η αναδιοργάνωση της Επείγου
σας Ιατρικής και των Τμημάτων 
Επειγόντων Περιστατικών, οι

διαρθρωτικές αλλαγές στο φάρ
μακο με το νέο «μίγμα» βιώσι
μης φαρμακευτικής πολιτικής, 
η θεσμική «θωράκιση» του 
συστήματος Υγείας σε κρίσιμα 
πεδία (φάρμακο, προμήθειες, 
διοίκηση των νοσοκομείων-ε- 
ποπτευόμενων φορέων, ΕΟΔΥ 
κ.λπ.), η διαμόρφωση ολοκλη
ρωμένης στρατηγικής για τον 
καρκίνο (Εθνικό Ινστιτούτο 
Νεοπλασιών), η ολοκλήρωση 
της ψυχιατρικής μεταρρύθμι
σης και του μετασχηματισμού 
του ασύλου, η επένδυση σε 
δημόσιες δομές αποθεραπεί- 
ας-αποκατάστασης, η σταδιακή 
ανάπτυξη υπηρεσιών παρηγο- 
ρητικής-ανακουφιστικής φρο
ντίδας, η κεντρική διαχείριση 
των αναγκών αίματος μέσω του 
Εθνικού Κέντρου Αιμοδοσίας 
κ.ά.

«Διαρκή επαγρύπνηση για 
τη διατήρηση ενός λειτουργι
κού δημόσιου τομέα, ενάντια 
σε λογικές απόσπασης λειτουρ
γιών του δημόσιου προς τον

ιδιωτικό τομέα, που έχουν τον 
κίνδυνο να τον αποσταθερο
ποιήσουν», συνέστησε από την 
πλευρά του ο Δημήτρης Πλου- 
μπίδης, ομότιμος καθηγητής 
Ψυχιατρικής του Πανεπιστη
μίου Αθηνών και εκπρόσωπος 
της Ελλάδας στον Παγκόσμιο 
Οργανισμό Υγείας. «Οι νεο
φιλελεύθερες διακηρύξεις», 
διαπίστωσε, «είναι εύκολες 
και δυστυχώς έχουν ευνοϊκή 
υποδοχή από μεγάλες μερίδες 
του πληθυσμού και κυρίως των 
μεσαίων στρωμάτων». Οι δια- 
φαινόμενες όμως συνέπειές 
τους, σημείωσε, «μας δίνουν 
πολλές και σοβαρές δυνατότη
τες πάλης και συμμαχιών για 
παρεμβάσεις που πιστεύω ότι 
θα γίνουν ευρύτερα αποδεκτές, 
βλέποντας τα προβλήματα που 
θέτει η εφαρμογή αυτών των 
πολιτικών».

Ο Ανδρέας Ξανθός, κλείνο
ντας, αναφέρθηκε και στις νέες 
προκλήσεις στην πολιτική Υγεί
ας, που δεν είχε η κυβέρνησή

του τη δυνατότητα να αντιμε
τωπίσει την προηγούμενη πε
ρίοδο, όπως είναι η στοχευμένη 
μείωση των ιδιωτικών πληρω
μών υγείας, η αξιολόγηση της 
ποιότητας των παρεχόμενων 
υπηρεσιών, η δημοκρατι- 
κή-συμμετοχική διακυβέρνη
ση του συστήματος Υγείας και 
η διαμόρφωση κριτηρίων για 
ένα «αριστερό μάνατζμεντ» 
στη διοίκησή του, η διαμόρφω
ση δέσμης αποτελεσματικών 
κινήτρων στελέχωσης των 
άγονων-νησιωτικών περιοχών 
και η άρση των περιφερειακών 
ανισοτήτων στη φροντίδα υγεί
ας, η σταδιακή ενσωμάτωση 
νέων αναγκών που πρέπει να 
καλύπτονται με δημόσιο τρόπο 
(στοματική υγεία-οδοντιατρι- 
κή περίθαλψη, ειδική αγωγή, 
ψυχοθεραπεία κ.λπ.), η επι- 
καιροποίηση-αναδιοργάνωση 
του Χάρτη Υγείας της χώρας, 
η μελέτη των επιπτώσεων της 
κλιματικής κρίσης στη Δημόσια 
Υγεία και η ενσωμάτωση πολι
τικών πρόληψης ή αποτροπής 
τους μέσα από αναβαθμισμένες 
υπηρεσίες Δημόσιας Υγείας.

Παρόντες στην εκδήλω
ση, προκειμένου να υπερα
σπιστούν την υγεία και την 
ισότητα σε ένα διευρυμένο 
επίπεδο αναγκών, όπως δι
ευκρίνισε ο Ανδρέας Ξανθός, 
ήταν οι υπουργοί της κυβέρ
νησης ΣΥΡΙΖΑ, Θοδωρής Δρί- 
τσας, Θεανώ Φωτίου, Κώστας 
Γαβρόγλου, Μερόπη Τζούφη, 
αλλά και ο τέως πρόεδρος του 
ΕΟΔΥ (ΚΕΕΛΠΝΟ) Θεόφιλος 
Ρόζενμπεργκ.
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1  Μόνος ο ΕΟΦ δεν μας σώζει από τις απάτες
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-11-2019

Επιφάνεια: 212.13 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΛΗ M ERA κ. ΠΡΟΕΔΡΕ

Του Γ. Π. Μασσαβέτα
giorgis@massavetas.gr

Μόνος ο ΕΟΦ δεν μας 
σώζει από τις απάτες

Κατακλύζεται το διαδίκτυο από διαφημίσεις εταιρείας 

φάντασμα, που προσφέρει κάθε είδους μαγικά «συμπλη

ρώματα διατροφής», που θεραπεύουν πάσαν νόσον. Το 

ερώτημα, όμως, είναι ποιος προστατεύει τους καταναλω- 

τές, εύπιστους ή απελπισμένους.

Προσφέρουν μαγικό καταπότιο για κάθε πρόβλημα. 

Από την ανακούφιση του προστάτη, ώς την απαλλαγή από 

το περιττό βάρος, με ρυθμό απώλειας μισού κιλού ημερη- 

σίως! Από την αντιμετώπιση των πόνων στις αρθρώσεις 

ώς τη διακοπή του καπνίσματος, για να μην πιάνει ο αντι- 

καπνιστικός νόμος του Μητσοτάκη.

Από την καταπολέμηση της ακμής ώς την εξαφάνιση 

των αλλεργιών. Ακόμη και για την καταπολέμηση του ... 

καρκίνου έχουνχαπάκια. Τύφλα να έχει ο μακαρίτης ο Κα

ματερός με το «νερό» του. Αφήστε πια όσα σας βοηθούν 

να γίνετε γοητευτικότεροι και σεξουαλικότεροι. Με νέα 

μαλλιά, νέα επιδερμίδα και ό,τι άλλο βάλει ο νους σας.

Οι διαφημίσεις προβάλλονται από ιστοσελίδες εγκύρων 

μέσων ενημέρωσης και από κοινωνικά δίκτυα. Χωρίς κα

νείς να ασχολείτα ι με το αληθές ή το ψευδές του περιεχο

μένου.

Είναι εκπληκτικό το γεγονός ότι εξακολουθούν να τις 

προβάλλουν, παρά το ότι ο Εθνικός Οργανισμός Φαρμά

κων έχει εκδώσει τέσσερις ανακοινώσεις, με τις οποίες 

προειδοποιεί το κοινό ότι πρόκειται περί απάτης, από την 

οποία «ελλοχεύει σοβαρός κίνδυνος για τη δημόσια 

υγεία».

Αντιγράφω από την τελευταία ανακοίνωση του ΕΟΦ:

«Ο ΕΟΦ έχει προχωρήσει επανειλημμένα σε έκδοση 

δελτίων Τύπου για πολλά από τα προϊόντα.

Επειτα από σχετική διερεύνηση, διαπιστώθηκε ότι η 

έδρα και τα στοιχεία επικοινωνίας, που δηλώνουν οι δύο 

εταιρείες στις ιστοσελίδες τους, είναι απολύτως ψευδή. 

Είναι ενδεικτικό ότι οι τηλεφωνικοί αριθμοί δεν αντιστοι

χούν οε πραγματικές τηλεφωνικές συνδέσεις».

Οι καταναλωτές πρέπει να προστατευτούν από τέτοιες 

απάτες. Δεναρκούν μόνο οι ανακοινώσεις του ΕΟΦ. Χρει

άζεται να λειτουργήσει ειδική υπηρεσία αντιμετώπισης 

της ηλεκτρονικής απάτης, κατά τα πρότυπα της υπηρε

σίας αντιμετώπισης του ηλεκτρονικού εγκλήματος, η 

οποία θα ενημερώνει και εκείνους που φιλοξενούν τις 

απατηλές διαφημίσεις, ώστε είτε να τις αποσύρουν, είτε 

να αντιμετωπίζονται ως συνεργοί των απατεώνων.
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1  Σε έλλειψη βρίσκονται ξανά τα αντιγριπικά εμβόλια
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-11-2019

Επιφάνεια: 352.82 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΘΑ ΔΙΑΤΕΘΟΥΝ ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΑ 3.000.000 ΛΟΓΩ ΑΥΞΗΜΕΝΟΥ ΕΝΔΙΑΦΕΡΟΝΤΟΣ

Σε έλλειψη βρίσκονται ξανά 
τα αντιγριπικά εμβόλια
Σεέββειψη είναι ξανά στα 
φαρμακεία της πόβης τα 
αντιγριπικά εμβόβια, ενώ οι 
πβηροφορίες αναφέρουν 
πως η επόμενη προμήθεια θα 
γίνει σε βίγες ημέρες. Πάντως 
φέτος το ενδιαφέρον των 
ποβιτών για εμβοβιασμό είναι 
ποβύ πιο έντονο από πέρσι.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΩΤΗΣ ΣΠΑΝΟΣ

Ο
πρόεδροςΦαρμακευτικού Συλλόγου 
Μαγνησίας κ. Κώστας Ματσιόλης 
επισήμανε στη διαδικτυακό εκπομπή 
«Θεσσαλία Παντού» πως «αυτέςτις μέρες 

δεν έχουμε επάρκεια σε αντιγριπικά εμ
βόλια. Η πολιτεία θα πρέπει να σκύψει στο 
πρόβλημα και να δώσει λύση. Τα φαρμακεία 
έχουν στερέψει από εμβόλια. Έγιναν και 
προσπάθειες για να γίνουν εισαγωγές και 
πληροφορίες κάνουν λόγο ότι θα υπάρξει

προμήθεια αρχές Δεκεμβρίου. Πάντως αυτή 
τη στιγμή τα φαρμακεία δεν μπορούν να κα- 
λύψουν τις ανάγκεςτους. Από την αρχή του 
Φθινοπώρου τα φαρμακεία έχουν λάβει δύο 
φορές προμήθεια με αντιγριπικά εμβόλια, 
αλλά λόγω του αυξημένου ενδιαφέροντος 
του κόσμου, οι ανάγκες είναι περισσότερες. 
Εμείς λέμε στους πολίτες ότι περιμένουμε 
μέρα με τη μέρα να μας έρθουν τα εμβόλια. 
Σε κάθε περίπτωση υπάρχει μια αμοιβαία 
σχέση εμπιστοσύνης μεταξύ του φαρμακο
ποιού και του πολίτη και είναι το στοιχείο για 
το οποίο τα φαρμακεία της γειτονιάς άντεξαν 
στα χρόνια της κρίσης».
Από την πλευρά του ο πρόεδρος του Πα
νελλήνιου Φαρμακευτικού Συλλόγου κ. 
Απόστολος Βαλτός τόνισε πως «έχουμε 
καταφέρει φέτος και ευαισθητοποιήσαμε 
πολύ περισσότερο κόσμο για την ανάγκη 
εμβολιασμού. Μάλιστα σε συνεργασία με την 
ΕΣΗΕΑ, αθλητές και καλλιτέχνες μπορέσαμε 
και βγάλαμε ένα πολύ ενημερωτικό σποτ το 
οποίο είχε σημαντική επίδραση».
«Η κίνησή μας μας να ενημερώσουμε τον 
κόσμο για τη σημασία του εμβολιασμού πέ
τυχε. Έτσι πέρυσι εμβολιάστηκαν 2.200.000 
άτομα και φέτος εκτιμάται ότι θα εμβολι
αστούν 3.000.000 άτομα. 0 κόσμος ήρθε

από τον Οκτώβριο στα φαρμακεία για να 
εμβολιαστεί. Βέβαια λόγω του κακού σχε- 
διασμού υπάρχει μια καθυστέρηση στην 
ομαλή ροή των αντιγριπικών εμβολίων. Η 
αυξημένη ζήτηση προκάλεσε το πρόβλημα 
της τεχνητής έλλειψης. Μέχρι στιγμής έχουν 
διατεθεί 2.500.000 εμβόλια, ενώ μέχρι τέ- 
λοςτου μήνα θα έρθει ακόμη μια παρτίδα με 
500.000-600.000 αντιγριπικά εμβόλια. Από 
εκεί και πέρα θα πρέπει η πολιτεία να δει 
πώς θα εξασφαλίσει επιπλέον εμβόλια, αφού 
όλα αυτά γίνονται με παραγγελίες» είπε ο κ. 
Βαλτός. Το εμβόλιο χορηγείται δωρεάν κα
τόπιν συνταγογράφησης, ενώ, αν δεν συντα-

γογραφηθεί κοστίζει γύρω στα 12-13 ευρώ. 
Σύμφωνα μετά στοιχεία της «Καθημερινής» 
τα τελευταία τέσσερα χρόνια έχουν αυξηθεί 
σημαντικά οι συνταγογραφήσεις για τα αντι- 
γριπικά εμβόλια. Ειδικότερα το 2015-2016 οι 
συνταγογραφήσεις ανήλθαν στις 924.073, το 
2016-2017 στις 1.133.062, το 2017-2018 στις 
1.600.838, το 2018-2019 στις 1.928.361, και 
το 2019-2020 και μέχρι τώρα τον Νοέμβριο 
στις 1.800.000.
Ένα στα δύο άτομα ηλικίας άνω των 60 ετών 
εμβολιάστηκε πέρσι, ενώ 374 νοσηλεύτη
καν την ίδια χρονιά στις Μονάδες Εντατικής 
θεραπείας.
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1  ΣΤΟΝ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟ ΟΙ ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ ΓΙΛΤΡΩΝ ΣΤΟ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΛΟΥ ΜΕ ΥΠΟΜΝΗΜΛ ΝΕΦΡΟΠΑΘΩΝ
Υγειονομική Περ ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Επιφάνεια: 162.1 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΟΝ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟ ΟΙ ΕΛΛΕΙΨΕΙΣ ΓΙΛΤΡΩΝ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΛΟΥ ΜΕ ΥΠΟΜΝΗΜΛ ΝΕΦΡΟΠΑΘΩΝ
Η αδιαφορία από το υπουργείο Υγείας και την 5η 
Υγειονομική Περιφέρεια Οεσσαλίας στην επίλυση 
των σοβαρών προβλημάτων που δημιουργεί η 
υποστελέχωση του Αχιλλοπούλειου, οδήγησαν τον 
Σύλλογο Νεφροπαθών σε αποστολή υπομνήματος 
στον πρωθυπουργό για να του παραθέσουν τους 
κινδύνους που διατρέχει η υγεία τους.
Στο υπόμνημα αναφέρεται πως «ο σύλλογος 
αριθμεί 270 μέλη εκ των οποίων, 105 κάνουν 
αιμοκάθαρση στη Μ.Τ. Νεφρού Νοσοκομείου Βόλου, 
οι 90 ασθενείς κάνουν αιμοκαθάρσεις σε ιδιωτικές 
κλινικές, 50 είναι μεταμοσχευμένοι, 20 κάνουν 
πλύσεις περιτοναϊκής κάθαρσης.
Η κατάσταση που επικρατεί αποτυπώνεται ως εξής: 
1) Αναφορικά με τη Μονάδα Τεχνητού Νεφρού

ζητούν εδώ και πάρα πολύ καιρό: α)Έναν επιμελητή 
ιατρό και β) έναν επικουρικό ιατρό. Η Μ.Τ.
Νεφρού σήμερα στελεχώνεται από δύο επιμελητές 
ιατρούς, έναν επικουρικό και μία γενική ιατρό που 
τελεί και χρέη γραμματειακής υποστήριξης, για 
την εξυπηρέτηση όλων των αιμοκαθαρόμενων, 
μεταμοσχευμένων και τους χρόνιους πάσχοντες. 
Γίνεται αντιληπτό από την περιγραφείσα κατάσταση η 
σοβαρότητα του ζητήματος.
2) Επίσης, ζητούν την άμεση πρόσληψη μόνιμων 
Ιατρών, όλων των ειδικοτήτων, και νοσηλευτικού 
προσωπικού για όλες τις κλινικές του Γενικού 
Νοσοκομείου Βόλου. Καθημερινά υπάρχουν 
διαμαρτυρίες ασθενών, νεφροπαθών και μη που 
επισκέπτονται και νοσηλεύονται στο Νοσοκομείο,

για την έλλειψη εξειδικευμένου ιατρικού 
προσωπικού (π.χ. μεγάλη αναμονή χειρουργείων, 
ελλείψεις στο ουρολογικό, A’, Β’ παθολογική και 
παιδιατρική, ορθοπεδική, Μ.Ε.Ο. δηλαδή σε όλες 
σχεδόν τις κλινικές). Τέλος, έχουν ενημερωθεί 
για τον επικείμενο τερματισμό των συμβάσεων 
νοσηλευτικού προσωπικού του Νοσοκομείου σε 
λίγους μήνες και τότε θα αντιμετωπίσουν ακόμη 
μεγαλύτερα προβλήματα.
«Ο σύλλογός μας εκφράζει ένα μεγάλο ευχαριστώ 
στους εναπομείναντες Ιατρούς (διευθυντές, 
επιμελητές, επικουρικούς και ειδικευόμενους και 
νοσηλευτικό προσωπικό) που καθημερινά δίνουν τον 
καλύτερό τους εαυτό προς εξυπηρέτηση όλων των 
ασθενών», σημειώνει ο Σύλλογος.
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1  ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΕΣ: «Βροχή» έπεσαν οι κλήσεις στο 1142
για το κάπνισμα

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Επιφάνεια: 61.87 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΕΣ 
«Βροχή» έπεσαν 
οι κΒήσεπ: oral 142 
για ίο κάπνισμα
ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΕΣ από 230 κλήσεις δέχθη
κε μέχρι στιγμής η τηλεφωνική γραμμή 
1142 στο πλαίσιο εφαρμογής του αντικα- 
πνιστικού νόμου. Συνολικά δέχθηκε 235 
κλήσεις, εκ των οποίων οι 58 αφορούσαν 
σε καταγγελίες και 22 αφορούσαν αιτή
ματα βοήθειας για διακοπή καπνίσματος. 
Αναλυτικά τα τηλεφωνήματα:
• 58 καταγγελίες · 22 αιτήματα βοήθει
ας για διακοπή καπνίσματος · 66 γενικές 
πληροφορίες για τον αντικαπνιστικό νόμο
• 58 κλήσεις δεν ολοκληρώθηκαν
• 14 έκλεισαν τη γραμμή πριν συνομιλή
σουν με εκπρόσωπο · 17 Άλλο.
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1  Δωρεά ανακούφισης αλλεργικών
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-11-2019

Επιφάνεια: 163.22 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δωρεά
ανακούφισης
αλλεργικών
Mux σπουδαία δωρεά έκα
ναν οι «Γυναίκες Χωρίς Σύ
νορα» στο Ρινολογικό Ια
τρείο της Β’ ΩΡΛ Κλινικής 
του ΑΠΘ. Πρόκειται για μια 
«παγίδα» που βοηθάει στην 
πρόληψη και την αντιμετώ
πιση των αλλεργιών.

Ηγυρεοπαγίδα θα τοπο
θετηθεί στην ταράτσα του 
«Παπαγεωργίου» και θα 
ανιχνεύει τις γύρεις που κυ
κλοφορούν στην ατμόσφαι
ρα. Τα στοιχεία θα αξιολο
γούνται από τους γιατρούς 
και αυτοί θα ενημερώνουν 
σχετικά όσους ταλαιπωρού
νται από αλλεργίες.

Καταγραφή
«Με την ακριβή καταγρα
φή αλλεργιογόνων θα δια
μορφωθεί ο αλλεργιολογι- 
κός χάρτης της βόρειας Ελ
λάδας και το Νοσοκομείο 
“Παπαγεωργίου” θα πρω
τοπορήσει σε πανελλαδικό 
επίπεδο, ως σημείο αναφο
ράς, με στόχο την αποφυγή 
της κατάχρησης φαρμάκων» 
επιοήμανε ο διευθυντής της 
ΩΡΛ Κλινικής ΑΠΘ Κων
σταντίνος Μάρκος.

Η Θεσσαλονίκη δεν έχΒ 
στοιχεία για το αλλεργικό 
φορτίο στην ατμόσφαιρα 
της και επομένως α γιατροί 
όεν είναι σε θέση να πληρο
φορήσουν τους ασθενείς 
σχετικά με τις διακυμάνσεις 
και την ποιότητα των αλλερ
γιογόνων σε αυτή. Η παγί
δα γύρης με την ανάπτυξη 
μιας ηλεκτρονικής εφαρμο
γής για κινητά και τάμπλετ 
θα μπορούσε να πληςτοφορεί 
σε πραγματικό χρόνο τους 
ασθενείς του νοσοκομείου 
με πληροφορίες για την αντι
μετώπιση της αλλεργικής ρι
νίτιδας και του αλλεργικού 
βρογχικού άσθματος.
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1  ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΝΟΥΜΕ ΧΡΗΜΑΤΑ ΓΙΑ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟ ΤΟΥ
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΟΥ ΙΑΤΡΕΙΟΥ ΤΟΥ ΚΕΝΤΡΟΥ ΥΓΕΙΑΣ ΣΚΙΑΘΟΥ

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Επιφάνεια: 226.73 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η δημοκρατία
στηρίζει 

το σωματείο
ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ
ΠΑΙΔΙΚΟΥ ΤΡΑΥΜΑΤΟΣ

ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΝΟΥΜΕ ΧΡΗΜΑΤΑ 
ΓΙΑ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟ ΤΟΥ 

ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΟΥ ΙΑΤΡΕΙΟΥ 
ΤΟΥ ΚΕΝΤΡΟΥ ΥΓΕΙΑΣ ΣΚΙΑΘΟΥ

Μηχάνημα: Αναίμακτο χολερυθρινόμετρο Κόστος: 1.899 €
Παιδιατρικό οξύμετρο με νεογνικό 
και παιδιατρικό αισθητήρα 355,50 β

Σύνολο: 2.254,50 €

Ας ευισχύσουμε μαζί to έρ$ο όους!

ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΤΡΑΠΕΖΙΚΟΥ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΥ
Επωνυμία: Σωματείο «Αντιμετώπιση Παιδικού Τραύματος» 

Τράπεζα: Alpha Bank 
Αριθμός λογαριασμού: 115 00 2002 027759 
ΙΒΑΝ: GR36 01401150 1150 0200 2027 759
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1  Πόσο επικίνδυνη είναι η ακτινοβοϋία me εξέτασης
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 32 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-11-2019

Επιφάνεια: 323.72 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Α Αξονική τομογραφία

Πόσο επικίνδυνη είναι
η ακτινοβοϋία me εξέτασης
Νέα έρευνα, που δημοσιεύτηκε 
erto «JNCL Cancer Spectrum», 
διαπίστωσε ότι η έκθεση 
σε ακτινοβολία από αξονικέε 
τομογραφίες συνδέεται 
με αυξημένο κίνδυνο 
ανάπτυξης καρκίνου του 
θυρεοειδούς και λευχαιμία.

Ο
ι ερευνητές παρακολούθησαν 22.853 πά- 
σχοντες με καρκίνο του θυρεοειδούς, 
13.040 με λευχαιμία και 20.157 ασθενείς 
με non-Hodgkin λέμφωμα το διάστημα 2000- 

2013. Επίσης, ουνέλεξαν δημογραφικές πλη
ροφορίες από τη βάση δεδομένων του Εθνι
κού Συστήματος Ασφάλειας Υγείας της Ταϊ

βάν. Τα ευρήματα έδειξαν ότι οι ασθενείς που 
εμφάνισαν καρκίνο του θυρεοειδούς και λευ
χαιμία είχαν σημαντικά υψηλότερη πιθανότη
τα να έχουν υποβληθεί σε αξονικές τομογρα
φίες. Δεν βρέθηκε η ίδια σύνδεση μεταξύ αξονι
κών τομογραφιών και non-Hodgkin λεμφώματος 
σε πιο ηλικιωμένους ασθενείς. Ωστόσο οι ασθε
νείς μεταξύ 36 και 45 έτη είχαν τριπλάσια πιθανό
τητα να εμφανίσουν non-Hodgkin λέμφωμα, που 
συνδέεται με αξονικές τομογραφίες. Διαπιστώθη
κε ότι οι ασθενείς που είχαν υποβληθεί σε αξονι
κές τομογραφίες είχαν γενικά αυξημένο κίνδυνο 
ανάπτυξης καρκίνου του θυρεοειδούς και λευχαι
μία. Ο κίνδυνος αυτός, μάλιστα, αφορούσε κυ
ρίως σε γυναίκες νεότερες των 45 ετών. «Η μελέ
τη μας διαπίστωσε ότι οι αξονικές τομογραφίες 
σχετίστηκαν με αυξημένο κίνδυνο καρκίνου 
του θυρεοειδούς και λευχαιμίας σε ενήλικες 

όλων των ηλικιών 
και με αυξημένο κίν
δυνο εμφάνισης 
non-Hodgkin λεμ
φώματος σε νέους 
ενήλικες», δήλωσε η 
Γιου-Χσουάν Γιόνι 
Σάο, μία από τους 
συντάκτες της μελέ
της, και προσέθεσε: 
«Ο κίνδυνος αυξάνε
ται σε όσο περισσότε
ρες αξονικές τομο
γραφίες εκτιθέμεθα. 
Ο αυξημένος αριθμός 
ατόμων που υποβάλ
λονται σε αξονικές το
μογραφίες συνιστά 
πρόβλημάγιατη δη
μόσια υγεία».4**'
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1  MSD θετική γνωμοδότηοη για εμβόλιο κατά της
«όσου του ιού Ebola

Πηγή: NEXTDEAL Σελ.: 24-25 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Επιφάνεια: 305.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

MSD
θετική γνωμοδότηοη για εμβόλιο κατά της «όσου του ιού Ebola
Η ΕΥΡΩΠΑΪΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΦΑΡΜΑΚΩΝ
για Ανθρώπινη Χρήση [CHMP), του Ευ
ρωπαϊκού Οργανισμού Φαρμάκων 
(ΕΜΑ), προέΒη σε θετική γνωμοδότηση 
συστήνοντας την υπό όρους έγκριση του 
εμβολίου V920 Eboia Zaire (rVSVAG- 
ZEB0V-GP, ζων εξασθενημένο εμβόλιο).
Το εμβόλιο αναμένεται να εγκριθεί από 
την Ευρωπαϊκή Επιτροπή με ένδειξη για 
τον εμβολιασμό ατόμων ηλικίας 18 ετών 
και άνω. έναντι της ασθένειας του Έμπο- 
λα (EVD). που προκαλείται από τον ιό Έ- 
μπολα του Ζαΐρ. Η χρήση του εμβολίου 
θα πρέπει να είναι σύμφωνη με τις επί
σημες συστάσεις.

Η θετική γνωμοδότηση από την CHMP 
που ολοκληρώθηκε μέσω επιταχυνόμε
νης διαδικασίας αξιολόγησης αναμένεται 
να επικυρωθεί από την Ευρωπαϊκή Επι
τροπή. Σε περίπτωση θετικής εισήγησης 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, θα δοθεί 
κεντρική άδεια κυκλοφορίας με ενιαία 
σήμανση, ισχύουσα και στα 28 κράτη-μέ- 
λη τπς ΕυρωπαϊκήςΈνωσης. καθώς και 
στα κράτη-μέλπ του Ευρωπαϊκού Οικο

νομικού Χώρου, στην Ισλανδία, στο Λιχτεν
στάιν και στη Νορβηγία. Η χορήγηση του 
εμβολίου εξετάζεται και από τις Ηνωμένες 
Πολιτείες Αμερικής.

«Η θετική εισήγηση της Ευρωπαϊκής Ε
πιτροπής Φαρμάκων για Ανθρώπινη Χρή
ση (CHMP) αντιπροσωπεύει την πολύ ση
μαντική πρόοδο που έχουμε κάνει ως 
προς τη χορήγηση άδειας κυκλοφορίας 
του εμβολίου, για την προστασία των αν
θρώπων από τον ιό Έμπολα του Ζαΐρ σε 
περιοχές που έχει εμφανιστεί ο ιός και έ
χουν άμεση ανάγκη», δήλωσε ο δρ Roger 
Μ. Perlmutter, πρόεδρος της Merck 
Research Laboratories. «Το έργο μας δεν 
θα ήταν εφικτό, χωρίς τη συνεχόμενη προ
σπάθεια και συνεργασία, πολλών διαφο
ρετικών ανθρώπων από διαφορετικούς 
φορείς, όπως του Παγκόσμιου Οργανι
σμού Υγείας (ΠΟΥ) και πολλών άλλων κυ
βερνητικών και μη-κυΒερνητικών οργα
νώσεων, που εργάστηκαν άοκνα για την 
ανάπτυξη αυτού του σημαντικού εμβολίου.
Βασική μας προτεραιότητα είναι η αδειο- 
δότηση της γερμανικής εργοστασιακής μας 
μονάδας για τη παραγωγή του σκευάσμα
τος. ώστε να υπάρξει η απαραίτητη ποσό
τητα εμβολίων για τπ διασφάλιση της δη
μόσιας υγείας παγκοσμίως».
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1  Gilead Sciences Αρωγός της προσπάθειας εξάλειψης
της απαιίιιδας C στην Ελλάδα

Πηγή: NEXTDEAL Σελ.: 33 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Επιφάνεια: 254.55 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

■ taemmm

I
Gilead Sciences

Αρωγός της προσπάθειας 
εξάλειψης της απαιίιιδας C 
στην Ελλάδα

Η ΒΙΟΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΗ εταιρεία Gilead Sciences θέτει σε 
ψ πρώτο πλάνο την εξάλειψη της χρόνιας ηπατίτιδας C στην Ελ

λάδα, επενδύοντας και στηρίζοντας, τόσο στη χώρα μας όσο και 
σε παγκόσμιο επίπεδο, την έγκαιρη διάγνωση και διασύνδεση με τη 

φροντίδα των ασθενών προκειμένου να επιτευχθεί η Βελτιστοποίηση 
της αντιμετώπισης και τελικώς της εκρίζωσης της νόσου.

Ύστερα από την επιτυχή έκβαση της πρώτης φάσης του προγράμματος «Αριστο
τέλης» -το διεθνές αναγνωρισμένο και Βραβευμένο πρόγραμμα ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ HIV, που έπαι
ξε καθοριστικό ρόλο στην αναχαίτιση της επιδημίας HIV στην Αθήνα το 2012-2013- η Gilead 
έρχεται να διευρύνει αυτή τη προσπάθεια χρηματοδοτώντας το ολιστικό πρόγραμμα «Αλέξαν
δρος» για την περιοχή της Θεσσαλονίκης, μια συνεργασία με την Ελληνική Επιστημονική Εται- 
ρεία'Ερευνας AIDS και Σεξουαλικώς Μεταδιδόμενων Νοσημάτων, το Σύλλογο ΑσθενώνΉπα- 
τος Ελλάδος «Προμηθέας», το Εθνικό και Καποδιστριακό Πανεπιστήμιο Αθηνών καθώς και το 
Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης. Στόχος του προγράμματος είναι να αναχαιτιστεί η 
μετάδοση της ηπατίτιδας C, κυρίως δε να αυξηθούν τα ποσοστά διάγνωσης και ίασης στους 
ευάλωτους πληθυσμούς της πόλης.

Η Gilead διαχρονικά στηρίζει έμπρακτα την ελληνική δημόσια υγεία και συμβάλλει στην α
νάπτυξη της οικονομίας, επενδύοντας τόσο στην έρευνα όσο και στην προώθηση καινοτόμων 
πρωτοβουλιών, όπως το πρόγραμμα «Αλέξανδρος». Το πρόγραμμα αυτό διακρίθηκε ανάμεσα 
σε δεκάδες ανεξάρτητες ερευνητικές προτάσεις, στο πλαίσιο του παγκόσμιου προγράμματος 
της Gilead, «CHIME», με στόχο την υποστήριξη της εξάλειψης της ηπατίτιδας C. Για την Gilead η 
δημιουργία συνεργειών μεταξύ ερευνητικών φορέων, πανεπιστημίων και ιδιωτικού τομέα 
τίθεται ως στρατηγικός στόχος, επιτυγχάνοντας πολλαπλασιαστικά αποτελέσματα.

Ο γενικός διευθυντής της Gilead Hellas Σάββας Χαραλαμπίδης επισήμανε: «Η δέσμευση της 
Gilead Sciences στην προσπάθεια για την εκρίζωση της νόσου της ηπατίτιδας C είναι συνεχής 
και αμείωτη. Στο πλαίσιο της αποστολής της εταιρείας μας υποστηρίζουμε τη θεραπευτική 
φροντίδα των ανθρώπων που πάσχουν από ασθένειες απειλητικές για τη ζωή. Λειτουργώντας 
ως ενεργοί πολίτες και αλληλοεπιδρώντας με την κοινωνία, στηρίζουμε την προσπάθεια επί
τευξης του εθνικού και συνάμα παγκόσμιου στόχου εξάλειψης της νόσου έως το 2030. Είμαστε 
ιδιαίτερα περήφανοι που το εγχείρημα αυτό έχει βρει γόνιμο έδαφος να αναπτυχθεί, αλλά και 
σημαντικούς εταίρους να το υποστηρίξουν. Μέσα από τη συνεργασία μας με την ακαδημαϊκή 
και ιατρική κοινότητα, καθώς και με συλλόγους ασθενών προσβλέπουμε να κάνουμε τη δια
φορά στις ζωές των ανθρώπων. Όραμά μας είναι να συμβάλλουμε στη Βελτίωση υγείας του 
πληθυσμού και να θωρακίσουμε τη δημόσια υγεία από σοβαρές ασθένειες».
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1  Οι νοσοκοιιειακές λοιμώξεις κοστίζουν
εκατοντάδες ζωές και αυξάνουν το κόστος νοοκλείας

Πηγή: NEXTDEAL Σελ.: 34 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Επιφάνεια: 405.15 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

4

Οι νοσοκοιιειακές λοιμώξεις 
κοστίζουν εκατοντάδες ζωές 
και αυξάνουν το κόστος νοοκλείας
ΣΟΚ ΠΡΟΚΑΛΟΥΝ τα στοιχεία που αφορούν τις νοσοκομειακές λοιμώξεις στη χώρα 
μας. καθώς κοστίζουν εκατοντάδες ζωές συνανθρώπων μας σε ετήσια Βάση. Πρό
σφατη πανευρωπαϊκή μελέτη, π οποία περιλάμβανε και την Ελλάδα, έδειξε ότι 1 
στους 10Έλληνες (ποσοστό 9,6%) που νοσηλεύονται, εμφάνισε κάποια λοίμωξη από 
πολυανθεκτικά μικρόβια σε μια συγκεκριμένη ημέρα.

Το απογοητευτικό αυτό στοιχείο ενισχύεται ακόμη περισσότερο και από δημοσίευ
μα του έγκυρου επιστημονικού περιοδικού Lancet, το οποίο ανέφερε ότι ο αριθμός 
των θανάτων στην Ελλάδα από πολυανθεκτικά μικρόβια έφτασε τους 1.626 για το 
2018. Το πρόβλημα είναι εντονότερο στις Μονάδες Εντατικής θεραπείας (ΜΕΘ) και, 
δυστυχώς, η χώρα μας και οι υπόλοιπες χώρες του ευρωπαϊκού νότου καταλαμβά
νουν τις πρώτες θέσεις τπς σχετικής λίστας!

Συνολικά, στην Ευρωπαϊκή Ένωση υπολογίζεται ότι κάθε μέρα περίπου 100.000 
νοσηλευόμενοι αναπτύσσουν κάποια νοσοκομειακή λοίμωξη, με τον ακριβή αριθμό 
των θανάτων να είναι εξαιρετικά δύσκολο να προσδιοριστεί. Είναι χαρακτηριστικό 
ότι στο Ηνωμένο Βασίλειο, ο υπουργός Υγείας κάνει λόγο για περισσότερους από 
50.000 θανάτους, ενώ τα επίσημα στοιχεία του NHS «μιλούν» για το !4 αυτών (13.455)

Το τεράστιο θέμα των νοσοκομειακών λοιμώξεων και της αντιμετώπισής τους στη 
χώρα μας, αποτέλεσε τον πυρήνα της θεματολογίας του 12ου Πανελλήνιου Συνεδρί
ου Ελέγχου Λοιμώξεων που πραγματοποίησε πρόσφατα η Ελληνική Εταιρεία Ελέγ
χου Λοιμώξεων στην Αθήνα, θεματολογία εξαιρετικά πλούσια, η οποία περιλαμβάνε 
ακόμη θέματα που σχετίζονται με τπν προστασία των προσωπικών δεδομένων, τπν 
εμπλοκή των ασθενών και συνοδών τους, καθώς επίσης και τον κομβικό ρόλο των 
ΜΜΕ στη διάδοση και αντιμετώπιση του προβλήματος. Προς την κατεύθυνση αυτή, 
οι επιστήμονες επικαλούνται τη ρήση του Sir William Osier «η Ιατρική αρχίζει από τον 
άρρωστο, συνεχίζεται με τον άρρωστο και τελειώνει στον άρρωστο».

Στο συνέδριο επισημάνθηκε ακόμη ότι η αντιμετώπιση των νοσοκομειακών λοι
μώξεων απαιτεί πρόσθετες δαπάνες που περιλαμβάνουν την παράταση των ημερών 
νοσηλείας, πρόσθετες υπηρεσίες (εξοπλισμός — αντιμικροβιακή θεραπεία, εργαστη
ριακές εξετάσεις), ανθρώπινους πόρους και μια σειρά άλλων υγειονομικών, αλλά 
και κοινοτικών υπηρεσιών. Το άμεσο ιατρικό κόστος είναι εξαιρετικά υψηλό και α
πειλεί τα συστήματα υγείας, αλλά και ξεχωριστά τις υγειονομικές μονάδες (ΕΕ: 7 δισ. 
EUR, ΗΠΑ: 28.4 έως 33,8 δισ. $, NHS: 1 δισ. £) ετησίως. Αυτό, Βέβαια, αποτελεί ακόμα 
επαχθέστερο φορτίο για τη χώρα μας, καθώς τόσο π οικονομική κρίση, οι ελλείψεις 
σε απαραίτητες υποδομές και υλικά, αλλά κυρίως η λόγω της κρίσης υποστελέχωση 
των νοσοκομείων, είναι και επιΒαρυντικοί παράγοντες, αλλά παράλληλα και γενεσι
ουργό αίτια αύξησης των νοσοκομειακών λοιμώξεων.
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1  Νοσοκομείο «Λαϊκό» Αναγνώριση επτά κλινικών
για σπάνια νοσήματα

Πηγή: NEXTDEAL Σελ.: 37 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Επιφάνεια: 303.25 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νοσοκομείο «Λαϊκό»
Αναγνώριση επτά κλινικών 
για σπάνια νοσήματα
ΕΝΑ ΣΗΜΑΝΤΙΚΟ ΒΗΜα αναβάθμισης ίων παρεχόμενων 
υπηρεσιών υγείας έγινε με τη δημοσίευση στο Φύλλο Εφη
μερίδας της Κυβέρνησης των υπουργικών αποφάσεων για 
την εθνική αναγνώριση των Κέντρων Εμπειρογνωμοσύνης 
Σπάνιων και Πολύπλοκων Νοσημάτων στο νοσοκομείο 
«Λαϊκό». Ειδικότερα, πρόκειται για τα εξής Κέντρα:
• Κέντρο Μεσογειακής Αναιμίας και Δρεπανοκυτταρικής 
Νόσου
• Κύρια θεματική ενότητα: Σπάνια αιματολογικά νοσήματα
• Α' Προπαιδευτική Παθολογική Κλινική και Ειδική Νοσο- 
λογία (Μονάδα Ενδοκρινολογίας) του Εθνικού και Καποδι- 
στριακού Πανεπιστημίου Αθηνών
• Κύρια θεματική ενότητα: Σπάνια νευροενδοκρινικά νεο
πλάσματα
• Κλινική Παθολογικής Φυσιολογίας μετά του Ομώνυμου 
Εργαστηρίου του Εθνικού και Καποδιστριακού Πανεπιστη
μίου Αθηνών
• Κύρια θεματική ενότητα: Σπάνια νοσήματα του συνδετικού 
ιστού και μυοσκελετικών παθήσεων
• Κλινική Παθολογικής Φυσιολογίας μετά του Ομώνυμου 
Εργαστηρίου του Εθνικού και Καποδιστριακού Πανεπιστη
μίου Αθηνών
• Κύρια θεματική ενότητα: Σπάνια συστηματικά αυτοφλεγ- 
μονώδη και αυτοάνοσα νοσήματα.
• Α' Προπαιδευτική Παθολογική Κλινική και Ειδική Νοσο- 
λογία (Μονάδα Αυτοάνοσων Ρευματικών Νόσων) του Εθνι
κού και Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών
• Κύρια θεματική ενότητα: Σπάνια νοσήματα του συνδετικού 
ιστού και μυοσκελετικών παθήσεων
• Α' Προπαιδευτική Παθολογική Κλινική και Ειδική Νοσο- 
λογία (Μονάδα Αυτοάνοσων Ρευματικών Νόσων) του Εθνι
κού και Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών
- Κύρια θεματική ενότητα: Σπάνια συστηματικά αυτοφλεγμο- 
νώδη και αυτοάνοσα νοσήματα
• Α' Παθολογική Κλινική (Μονάδα Ενδοκρινολογίας) του Ε
θνικού και Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών
• Κύρια θεματική ενότητα: Σπάνια ενδοκρινολογικά νοσή
ματα.

Μετά την εθνική αναγνώριση τα Κέντρα Εμπειρογνωμο- 
σύνης έχουν τη δυνατότητα συμμετοχής στα Ευρωπαϊκά 
Δίκτυα Αναφοράς, έτσι ώστε «να ταξιδεύουν οι πληροφορίες 
και όχι ο ασθενής», να δημιουργηθούν κοινές Βάσεις κλινι
κών δεδομένων και πληροφοριών, να προωθηθεί η συνερ
γασία σε θέματα εκπαίδευσης των επαγγελματιών υγείας, 
προώθησης κλινικών μελετών, καταγραφής δεδομένων σε 
ευρωπαϊκά μητρώα σπάνιων νόσων, διάχυσης καλών πρα
κτικών, πρόσβασης σε καινοτόμα φάρμακα και ανταλλαγής 
εμπειρογνωμοσύνης.Όπως αναφέρεται σε ανακοίνωση του 
νοσοκομείου, πρόκειται για εξαιρετικά σημαντικό Βήμα ανα
βάθμισης των παρεχόμενων υπηρεσιών υγείας, στο πλαίσιο 
μιας σταθερής. Βιώσιμης και οριζόντιας στρατηγικής εγγυη
μένης πρόσβασης σε νέες θεραπείες, προοπτικής εναρμό
νισης με ευρωπαϊκά πρότυπα ποιότητας και ασφάλειας και 
αξιολόγησης και πιστοποίησης κέντρων που ήδη λειτουρ
γούν, ενσωμάτωσης ασθενοκεντρικής φροντίδας, συμμετο
χής ασθενών σε συζητήσεις για λήψη της βέλτιστης απόφα
σης, προστασίας δικαιωμάτων ασθενών και τεκμηριωμέ
νης υγειονομικής φροντίδας από το Εθνικό Σύστημα Υγείας. 
Το νοσοκομείο «Λαϊκό», προστίθεται στην ανακοίνωση, συ
νεχίζει τη μεθοδική και οργανωμένη προσπάθειά του προ
σανατολισμένη να αναγνωρίσει και άλλα Κέντρα Εμπειρο- 
γνωμοσόνης, φιλοδοξώντας να αναδειχθεί ως Κέντρο Αρι- 
στείας του Ελληνικού Συστήματος Υγείας.
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1  Εμβολιασμός για τη γρίπη σε εγκύους
Πηγή: NEXTDEAL Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-11-2019

Επιφάνεια: 146.34 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εμβολιασμός 
για τη γρίπη 
σε εγκύους
ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟ κατά της 
γρίπης σε όποια γυναίκα 
πραγματοποιήσει τον προ
γραμματισμένο έλεγχο στο 
Τμήμα Εμβρυομητρικής 
του ΙΑΣΩ όπως αυχενική 
διαφάνεια, Β' επιπέδου, 
Doppler και Βιοφυσικό 
προφίλ έως και τις 30 Νο
εμβρίου προσφέρει το Ια- 
σώ, με στόχο να φροντίσει 
και να προστατεύσει την 
υγεία της γυναίκας κατά τη 
διάρκεια της εγκυμοσύνης 
της. Όπως εηισημαίνεται, 
ο εμβολιασμός θα γίνεται 
εύκολα, γρήγορα και χω
ρίς κανένα κόστος από το 
εξειδικευμένο νοσηλευτι
κό προσωπικό του ΙΑΣΩ. 
Λόγω του επικείμενου 
χειμώνα ο εμβολιασμός 
για τη γρίπη είναι πολύ ση
μαντικός. ειδικά στις εγκύ
ους, τονίζει το ΙΑΣΩ στην 
ανακοίνωσή του. Όταν η 
γρίπη προσβάλλει την έ
γκυο, η λοίμωξη είναι πιο 
βαριά και πιο συχνές οι 
πνευμονίες. Έχουν κατα
γράφει στις έγκυες με γρί
πη, αυξημένο ποσοστό α
ποβολών, χαμηλό Βάρος 
νεογνού και συγγενείς α
νωμαλίες από την υπερ- 
πυρεξία καθώς και αυξη
μένη νοσηρότητα και θνη
τότητα στα βρέφη <6 μη
νών. Το εμβόλιο, που χο
ρηγείται σε όλα τα τρίμηνα 
της εγκυμοσύνης, σε λε- 
χωίδες και θηλάζουσες. 
είναι προστατευτικό και 
χωρίς επιπλοκές για τη 
μητέρα, το έμβρυο, το νεο
γνό και το βρέφος. Η μόνη 
αντένδειξη χορήγησης εί
ναι η αλλεργία στο αυτό, 
προστίθεται στην ανακοί
νωση.
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1  ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΕΡΕΥΝΑΣ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ
ΠΝΕΥΜΟΝΟΛΟΓΙΚΗΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΛΗΨΗ
αποτελεσματική λήψη ...

Πηγή: NEXTDEAL Σελ.: 19,26,31 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Επιφάνεια: 2369.43 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΕΡΕΥΝΑΣ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΠΝΕΥΜΟΝΟΛΟΓΙΚΗΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΛΗΨΗ

• Για το 37% οι οικονομικοί 
λόγοι είναι εμπόδιο στην
αποτελεσματική λήψη
μέτρων πρόληψηε 

• Μόνο το 43% του δείγματος
της έρευνας αξιολογεί τον 
εμβολιασμό ως μέτρο πρόληψης

Του ΑΡΗ ΜΠΕΡΖΟΒΙΤΗ

Τ
α αποτελέσματα έρευνας σχετικά με τις αντιλήψεις του κοι
νού σε θέματα πρόληψης παρουσίασε π Ελληνική Πνευμο- 
νολογική Εταιρεία (ΕΠΕ) με αφορμή τη συμμετοχή της για 
έβδομη συνεχή χρονιά στον πρόσφατο Αυθεντικό Μαραθώνιο 

της Αθήνας, μέσω του οποίου έστειλε το μήνυμα για την ανάγκη 
της ενημέρωσης και ευαισθητοποίησηςτου κοινού για τη σημα
σία της πρόληψης.

Την έρευνα διεξήγαγε η ALC0 για λογαριασμό της ΕΠΕ στο 
χρονικό διάστημα από 14-20 Οκτωβρίου 2019 σε δείγμα 1.000 
ατόμων, ηλικίας άνω των 18 ετών, στα αστικά κέντρα σε όλη την

Ελλάδα.
Παρουσιάζοντας την έρευνα η κ.Παρασκευή Κατσαούνου. επί

κουρη καθηγήτρια Πνευμονολογίας Ιατρικής Σχολής ΕΚΠΑ και 
υπεύθυνη της Ομάδας Λοιμώξεων Αναπνευστικού Συστήματος 
της ΕΠΕ ανέφερε:

«Ως Ελληνική Πνευμονολογική Εταιρεία, αναγνωρίζουμε και 
υπηρετούμε πιστά το καθήκον μας να συνδράμουμε συστηματι
κά στις προσπάθειες ανάδειξης της αναγκαιότητας της πρόληψης 
συνολικά, και του εμβολιασμού ειδικότερα, προκειμένου να έ
χουμε καλύτερη υγεία και καλύτερη ποιότητα ζωής. Η σωστή ε
νημέρωση του κοινού αποτελεί καταλυτικό στοιχείο για την ενί-

Γυνέχεια στις σελίδες 26-31 .32
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1  ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΕΡΕΥΝΑΣ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΠΝΕΥΜΟΝΟΛΟΓΙΚΗΣ
ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΛΗΨΗ αποτελεσματική λήψη ...

Πηγή: NEXTDEAL Σελ.: 19,26,31 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-11-2019

Πόσο σημαντική θεωρείτε την πρόληψη 
ως μέτρο προστασίας της υγείας σας;

Ποια από αυτά συνιστούν για σας 
μέτρα πρόληψης για την υγεία σας;

ΥΓΙΕΙΝΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗ 

ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΕΣ ΕΞΕΤΑΣΕΙΣ 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΑΣΚΗΣΗ 

ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΣ 

ΔΙΑΚΟΠΗ ΚΑΠΝΙΣΜΑΤΟΣ 

ΙΙΕΡΙΟΡΙΣΜΟΣ ΚΛΤΛΛΚΟΟΛ 

ΣΥΜΠΛ/ΤΑ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

Ποιοι από τους παράγοντες είναι για σας εμπόδιο Ποια εμβόλια έχετε κάνει ως ενήλικας;

ΓΡΙΠΗΣ

ΠΝΕΥΜΟΝΟΚΟΚΚΟΥ

ΗΠΑΤΙΤΙΛΑΣ

ΤΕΤΑΝΟΥ

ΤΡΑΧΗΛΟΥ λΠΓΤΙΑΣ

ΛΕΝ ΘΥΜΑΜΑΙ

Συνέχεια από τπ σελίδα 19

σχυση τπς πρόληψης, γεγονός που αναδεικνύεται και από τα στοι
χεία τπς πρόσφατης έρευνας του Κοινωνικού Βαρόμετρου, που α
ποτύπωσε υψηλή αξιακή Βάση για την πρόληψη στα θέματα υγείας, 
αλλά και βελτίωση (συγκριτικά με αντίστοιχη έρευνα το 2017) σε 
σχέση με τα μέτρα που λαμΒάνονται. Πιο συγκεκριμένα, τα αποτε
λέσματα της έρευνας οδηγούν σε κάποιους ιδιαίτερα ενδιαφέρο
ντες άξονες συμπερασμάτων, σχετικά με τη στάση και αντίληψη της 
ελληνικής κοινωνίας για την αξία της πρόληψης για την υγεία, τα 
προληπτικά μέτρα που λαμΒάνονται και τη χρήση εμβολίων από 
τους ενήλικες».

Όπως επισήμανε η κα Κατσαούνου, ο πρώτος άξονας αφορά την 
ιδιαιτέρως υψηλή θεωρητική αξία της πρόληψης στο σύνολο της 
ελληνικής κοινωνίας, καθώς το 94% των ερωτηθέντων στο πλαίσιο 
της έρευναςτην αξιολογεί ως πολύ και αρκετά σημαντική καιτο 65% 
ως πολύ σημαντική.

Ο δεύτερος άξονας αφορά την αντίληψη της κοινωνίας για το τι 
σημαίνει πρόληψη, με την υγιεινή διατροφή (83%). τις διαγνωστικές 
εξετάσεις (80%) και την τακτική άσκηση (71 %) να συνιστούν το Βασι
κό τρίπτυχο και τον εμβολιασμό (58%) και τη διακοπή του κάπνισμά-

Η αξία ins
τος (56%) να ακολουθούν.

«Βλέπουμε, λοιπόν, -τονίζει η κα Κατσαούνου- πως. παρά το γε
γονός ότι υπάρχει Βελτίωση στο ενδιαφέρον για την πρόληψη, η ιε
ράρχηση εξακολουθεί να μην είναι η "ενδεικνυόμενη", καθώς το 
κάπνισμα -αν καιτο μεγαλύτερο αίτιο θνησιμότητας που μπορεί να 
αποτραπεί- Βρίσκεται τελευταίο και ο εμβολιασμός -ο τρόπος εκρί- 
ζωσης λοιμώξεων και αποφυγής νοσηρότητας και θνητότητας- εί
ναι προτελευταίος.

Επιπλέον, το ότι 43% του δείγματος δεν θυμάται αν έχει εμβολια
στεί. θα μπορούσε να ερμηνευτεί ως μη αξιολόγηση αυτού ως προ
τεραιότητα. Ωστόσο, σημαντικό στοιχείο αποτελεί ότι ο ιατρός απο
τελεί κυρίως αυτόν τον οποίο εμπιστεύονται για λήψη συμβουλής 
σε σχέση με το διαδίκτυο».

Η αυξημένη λήψη μέτρων πρόληψης είναι, επίσης, ένα στοιχείο, 
που θα πρέπει να υπογραμμίσουμε, καθώς σε σχέση με την αντί-
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Ποια από τα μέτρα πρόληψης λαμβάνετε 
για να προστατέψετε την υγεία σας;

Ποια από τα μέτρα πρόληψης λαμβάνετε 
για να προστατέψετε την υγεία σας;

Θεωρείτε πολύ, αρκετά, λίγο ή καθόλου σημαντική 
την ενημέρωση σε θέματα πρόληψης για την υγεία;

πρόληψης στην υγεία
στοιχη έρευνα του 2017, καταγράφεται αύξηση των ποσοστών εμ
βολιασμού (+13%). της τακτικής άσκησης (+8%) και των διαγνωστι
κών εξετάσεων (+7%). Παράλληλα, αναδεικνύονται ως παράγοντες 
που εμποδίζουν τη λήψη πρόσθετων μέτρων πρόληψης, η έλλειψη 
ενημέρωσης (από το 12% το 2017 στο 26% το 2019) και η έλλειψη 
χρόνου (29% με αύξηση 3%), ενώ η αδυναμία κάλυψης του κόστους 
μειώνεται κατά 9%, παραμένοντας, ωστόσο, σταθερά στην πρώτη 
θέση με 37%.

0 τελευταίος άξονας έρχεται να επιβεβαιώσει την ανάγκη για αυ
ξημένη ενημέρωση, καθώς μόνο το 21 % των ερωτηθέντων θεωρεί 
σήμερα ότι είναι πολύ ενημερωμένο (πρόσθετο 48% δηλώνει αρκε
τά ενημερωμένο), ενώ 30% δηλώνει λίγο/καθόλου, με συνέπεια η 
έλλειψη επαρκούς ενημέρωσης να εμφανίζεται ως βασικός λόγος 
για τη μη λήψη μέτρων πρόληψης.

Η έλλειψη ενημέρωσης αποτυπώνεται και στα αποτελέσματα

που αφορούν τη διακοπή του καπνίσματος. Έτσι μόνο το 80% των 
καπνιστών αποπειρώνται να διακόψουν μόνοι τους (ποσοστό επι
τυχίας 3-5%) ενώ μόνο 4% απευθύνεται στα ιατρεία διακοπής του 
καπνίσματος (ποσοστά επιτυχίας πάνω από 35%) και 8% καταφεύγει 
στα καινούργια καπνικά προϊόντα (μη ασφαλή).

«Αν και οι προσπάθειες των τελευταίων ετών αρχίζουν να αποδί
δουν ενάντια στο αντι-εμβολιαστικό κίνημα, μόνο το 43% του δείγ
ματος αξιολογεί τον εμβολιασμό ως μέτρο πρόληψης. Επιπρόσθετα, 
τα συμπληρώματα διατροφής εξακολουθούν να κατέχουν μερίδιο 
στους τρόπους πρόληψης, ενώ η υγιεινή διατροφή - αν και πρώτη 
σε σειρά- μείωσε το ποσοστό της.

Το γεγονός ότι η πλειοψηφία των ερωτηθέντων αναγνωρίζει την 
πρόληψη ως προτεραιότητα, αλλά ΜΟΝΟ το 21% είναι καλά ενημε
ρωμένο, απλά καταδεικνύει την αναγκαιότητα και την αξία εκστρα
τειών ενημέρωσης του κοινού», καταλήγει η κα Κατσαούνου.
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